
 

© 2014 Svenska Kendofo rbundet.                                                                                              Sida 1 av 2 

http://www.kendoforbundet.se/ 

 

 
 
 
 
 
 

Styrelsemöte nr. 10 
 

Datum: 2018-11-23, kl 09:00 
Plats:  SBoK – Ölandsgatan, Stockholm 
Kallade:  

Jimmy Thorsell, Ordförande Peter Höglund, Iaido 
Martin Ledin, Sekreterare Nils Björkegård, Kendo 
Antonio Arteaga, Kassör Kirsi Höglund, Naginata+Vice Ordf 
Jesper Waldeståhl, Jodo Linda Wohlin, Kyudo 
  

Överstruken har anmält förhinder.  

 

Dagordning  
1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat 09.00 
2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
3. Tidigare mötens protokoll 

1. 2018-06-05 (Ordinarie styrelsemöte via Skype) 
2. Sammanställning av beslut tagna Per Capsulam  

under perioden 2018-06-05 till 2018-11-19 
4. Bordlagda ärenden 

Inga bordlagda ärenden 
5. Rapporter från artansvariga  

Närvarande artansvariga summerade sina artrapporter. 
Jodo skickade in en summering via mail. 

6. Rapport från Ordförande 
EKF har problem att hitta länder som vill arrangera EM  
I jodo, iaido och kendo. 
Brev från EKF om uppdaterade graderingsregler kommer skickas ut i mars-april. 

7. Rapport från viceordförande 
Vice ordförande närvarade på ENF GA. 

8. Ekonomi  
Ett konto kommer öppnas för att hantera graderings och tävlingsavgifter. 
Till detta kontot kopplas ett förtags Swish. 
Antonio öskar att bli meddelad i förväg när fakturor kommer komma in till förbundet. 
Antonio undersöker transaktioner på konto 319. 
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9. Elit 
Kirsi har deltagit på elitdialog. 
Nya riktlinjer elitstöd presenterades. 

10. Dokumentation 
Peter on Martin för i uppdrag att gå igenom förbundets dokument. 

11. IT/Webb 
Antonio kollar igenom hemsidan och rensar bort länkar och kopplingar som ej är aktiva. 
Hemsidan kommer läggas över på ett webbhotell som drivs av Joel Bergmark. 
Jimmy kontaktar Joel om detta. 

12. Beslutsärenden 
1. Ratificering av PC-beslut 

PC-besluten ratificeras. 

13. Diskussionsärende 
Det efterfrågas ett ökat letande av sponsorer till landslagen. 
Vi kommer att prioritera att närvara på EKF´s GA, ENF och INF´GA. 

14. Bordlagda ärenden 
Inga bordlagda ärenden. 

15. Övriga frågor 
Ordförande kontaktar anti-dopings ansvarig om han vill fortsätta. 

16. Nästa möte 
Beslutas via mail. 

17. Mötets avslutande 
Mötet avslutades 12.00 

 
 


